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Jaarverslag Dorpsraad Oirlo 2022 

Inleiding: 
Het jaar begon nog met de nodige Corona beperkingen, waardoor ook de 

dorpsraad op een aangepaste manier moest functioneren en vergaderen. Gelukkig werden deze 

beperkende maatregelen rond Carnaval opgeheven, zodat het normale leven binnen de dorpsraad 

weer zoveel mogelijk hervat kon worden. 

Dit jaar startte helaas nog met een onderbezetting qua aantal dorpsraadleden, maar door de maximale 

inzet van de overgebleven leden, kon toch veel goed werk verricht worden. Gelukkig kregen we deze 

zomer versterking van Jacqueline Custers en Marloes van der Heijden. Helaas namen we in het najaar 

weer afscheid van Ronald de Lang. 

De jaarlijkse subsidie van afgelopen jaar hebben we dit jaar ingezet voor het realiseren van plannen 

die nog niet waren afgerond. Van 2022 t/m 2025 zal een gespaard worden tot een bedrag van  

€25.000,- om de plannen die ook beschreven staan in het DOP te kunnen realiseren. Zie financieel 

verslag. 

De jagers van Oirlo maken vanaf 2022 jaarlijks voor 1 april een bedrag over van €800, - naar de 

dorpsraad. Met als doel dat wij het bedrag mogen verdelen/ schenken aan de plaatselijke (culturele) 

verenigingen of doelen, daar waar het dorpsbelang mee gediend is. Dit jaar was het voor de renovatie 

de Linde. Marc Sanders krijgt jaarlijks van de dorpsraad een bankafschrift/bewijs waar het bedrag(en) 

naar zijn overgemaakt. (getekende overeenkomst zit in de boekhouding 2022)  

Werving nieuwe dorpsraadleden: 

Afgelopen jaar stond het werven van nieuwe leden centraal o.a. doordat de huidige dorpsraad het 
stokje door wil geven per februari 2023.  
Frank en Jacqueline stoppen na de jaarvergadering van 1 februari 2023 en Albertine en Tineke stoppen 
op korte termijn na vervanging en goede overdracht van hun functie binnen de dorpsraad. 
 
We hebben vele mogelijkheden ingezet om nieuwe leden te werven: m.b.v. flyers huis aan huis; 
advertenties in t Krentje; m.b.v. stembriefjes tijdens kerstspecial; diverse persoonlijke benaderingen  
en eind januari 2023 nog een ‘inspiratie samenkomst’ met enkele inwoners die creatief en informatief 
mee hebben gedacht.    

 

Kaarten vanuit de dorpsraad: 
In 2022 zijn de volgende kaarten verzonden/bezorgd: 

• Felicitatie bij geboorte:        7 

• Condoleancekaarten:      10 

• Welkomskaart bij verhuizing:     24 

(zowel binnen het dorp als mensen van buitenaf)  

Buurtpreventie / WAPB: 
Dit is onder begeleiding van dhr. H. Salentijn in de gemeente Venray. Oirlo 

heeft een aantal personen die in de appgroep zitten, maar Oirlo is als dorp 

hier niet bij aangemeld. 

 

Noodopvang asielzoekers / COA: 
Sinds voorjaar 2022 is in de evenementenhal een noodopvang gerealiseerd voor asielzoekers. De 

vergunning hiervoor zou voor 6 maanden zijn afgegeven. Deze zou niet verlengd worden, mits er een 

nieuwe aanvraag door het COA zou worden gedaan. Deze nieuwe aanvraag is er wel gekomen en de 
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vergunning is verlengd tot 1 juli 2023. Vanuit het COA, gemeente en politie komen er weinig signalen 

dat er overlast wordt ervaren door omwonenden. Er is voor de asielzoekers veel activiteiten 

geregeld, onder andere het leren spreken van basaal Nederlands en sporten.  

Bezoek wijkagent Tom Serpenti aan vergadering dd. 1-6-2022. 
Tom is wijkagent bij politiebureau Venray, basisteam Venray-Gennep, en het werkgebied van Tom zijn 
de kerkdorpen oost (Blitterswijck, Wanssum, Geysteren, Smakt, Oirlo, Castenray en Oostrum).  
De wijkagent is er voor alle zaken in de wijk zoals overlast door jeugd, hennep, dealen, hardrijders.  
Problemen m.b.t. parkeeroverlast en hondenpoep behoren tot de gemeente, deze overlast dus daar 
melden. De gemeente zet hier boa’s voor in. 
Besproken is o.a.   

- Wat is de beste bereikbaarheid om problemen te melden?  
- Overlast t.g.v. hondenpoep in de bebouwde kom; verdachte handelingen van geparkeerde 

auto’s (dealen) op parkeerterrein van SVOC; overlast door afval van o.a. lachgasballonnen aan 
de Pauwweg en de Blakt. 

 
Samenvattend gaf Tom ons mee om overlast te blijven melden via het algemene nummer 0900-8844. 
 

WBTR (Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen):    

In 2022 is een aanvang gemaakt met het opstellen van een bestuursreglement voor DR Oirlo. Aan de 

hand van een checklist WBTR; de statuten van dorpsraad Oirlo en het bestuursreglement van 

dorpsraad Castenray hebben Ronald en Jacqueline een bestuursreglement voor DR Oirlo in concept 

opgesteld. Dit is ter bespreking ingebracht in het besloten deel van de vergadering van 14-9-2022. 

Dave Groenen van de Gemeente Venray heeft aangegeven dat in het gezamenlijke 

Dorpsradenoverleg nog aandacht besteedt gaat worden aan WBTR om dorpsraden te ondersteunen 

bij het opstellen van een bestuursreglement. DR Oirlo heeft daarom besloten, mede door een 

ondercapaciteit in onze DR, om het concept bestuursreglement voorlopig te laten rusten. 

Verkeer: 
Na meer dan een half jaar vertraging is de renovatie van de 
Hoogriebroekseweg in augustus 2022 dan toch gerealiseerd.  Er zijn 
rode fiets-suggestiestroken en een aantal snelheids-beperkende 
maatregelen aangebracht. Ook zijn de kruisingen 
voorrangskruisingen geworden. Dit was voor het verkeer wat hier 
dagelijks komt soms wel even wennen. Wij denken dat dit al met al 
toch een verbetering van de situatie heeft opgeleverd. 
 

Kermis:  
Kermis 2022 was een bijzondere kermis op twee fronten. 

De eerste normale kermis na alle corona maatregelen en de 

allerlaatste in samenwerking met D’n Terp. De kermis was 

afgelopen jaar geopend met een ballonwedstrijd waar 75 

kinderen aan mee hebben gedaan. Als organisatie kijken we terug 

op een positieve kermis. Alle partijen waren tevreden: De Soos, 

D’n Terp en de Kermis commissie. De traditionele activiteiten zoals het eieren eten, pannenkoeken 

eten voor de kinderen,  Jeu de Boules en de BBQ zijn goed bezocht.  

Aankomende kermis zullen de activiteiten bij de Linde plaatsvinden. Er word nog onderzocht of we de 
kermis dicht bij de Linde kunnen plaatsen zodat het terras en de activiteiten dichter bij het kermis 
terrein kan. De optie is om de kermis te plaatsen op een gedeelte van de Hogeweg en Achter de Linde. 
 

https://www.facebook.com/KermisOirlo/photos/a.169147731351641/233011538298593/?type=3&eid=ARDqRiYRzFMqTd-pkxM0hIbIYnFX0Dxuq3MjbSOKS_dNZBxwmV79lPNuwAZAyQFQxzKUK1PR_WH0di8X&__xts__%5B0%5D=68.ARAqr8cvOP-HDCF7-5EkQfHK23p-X2CLe4yVBL8xNzt_NeY5dDQffa0z_1zb6-_8yF5Fo7A8eSuASDzR2aK77jo-mRxgvTb2Kp6rm0SWSpiiqJYliQTtwJEeaRxOdYu-FeYdQJnqAZZSNDjbfUTtohxNlu0bUJiq6pQXT-b71Mx__p1S6013bC5EqmSuFmFGZIFV2JhN69_AaN-hike1PlrLEDw5BMd0SuYray4YDLpQ2GmsReBzPjddQAaT4aBwcyT6bHRfE88XeKv9y4iDHcHeELaYn520nKHjYC745_xgd_UdxdQ&__tn__=EEHH-R
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Wonen: 
In de kerkhoek wordt er in heel 2022 druk gebouwd, alle kavels van dit project zijn inmiddels verkocht. 
Ook aan het Hofpad worden momenteel nog meerdere woningen gebouwd, hier zijn nog enkele kavels 

beschikbaar. Het plan voor de verbouw van D’n Terp loopt nog steeds. Het 
kantoor van SEP Peeters heeft recent de vergunning ontvangen voor 
verbouw naar meerdere appartementen.  
Een initiatief om in het centrum van het dorp een uitbreiding van het 

woningaanbod te realiseren is voorlopig van de baan. Echter heeft de 

familie Philipsen plannen om op hun gronden grenzend aan de haalakker 

en hoofdstraat een nieuw plan te realiseren. Zoals het er nu naar uitziet, wordt dit plan met circa 20 

tot 25 huizen in februari 2023 gepresenteerd aan het dorp. Het betreft starters- en seniorenwoningen, 

met wellicht ook enkele Tiny Houses.  

Speelvoorzieningen: 
In 2022 is het project speelvoorzieningen voor het grootste gedeelte 

gerealiseerd. Vlak voor de realisatie kwam er uit onverwachte hoek 

nog een dorpsbewoner die op eigen initiatief een aantal 

speelvoorzieningen had geregeld. Dit was een mooie aanvulling op 

ons plan. Deze werden in het totale plan gepast en ook deze zijn met 

veel inzet van de betreffende dorpsbewoners  inmiddels geplaatst. 

Ook is het voetbal veld verplaatst naar het speelveld aan de Haalakker. Achter de doelen komen nog 

ballenvangers, maar i.v.m. vertraging bij het indienen van de 

vergunning door de gemeente is dit nog niet gerealiseerd, maar 

dit zit zeker nog in het vat.  Als laatste is er nu ook een volleybal 

voorziening tussen de speeltoestellen en het voetbalveld 

gerealiseerd. Het net kan op diverse hoogten gehangen worden 

waardoor een multifunctioneel sportveldje ontstaat . De Rabo-

bank heeft hiervoor € 500,00 gesponsord. 

Ook het speelveldje op de kerkhoek aan de 

rand van de wadi is nu voorzien van een aantal 

speeltoestellen, hier is met name ook naar de 

kleine kinderen gekeken.  De laatste detail 

moeten nog geregeld worden. 

 

Sinterklaas intocht / familieshow: 
Na 2 bijzondere Corona-jaren kregen we in februari 2022 vanuit Castenray 

het verzoek om eens na te denken over een bijzondere samenwerking. 

Het plan was om de Sinterklaasintocht op 20 november te combineren met de 
familieshow van de 45 jaar bestaande fanfare De Dorpsklank. De intocht viel 
ook precies in het jubileumweekend 6 x 11 van CV De Schanseknuppels en de 

verbinding van Sinterklaas, Carnaval en Fanfare was een uitgelezen kans om deze 3 feesten te 
verenigen. Verder werd gemeenschapshuis De Linde verbouwd, waardoor we sowieso moesten 
uitwijken naar een andere locatie. De Sinterklaas commissie wilde dit idee dan ook graag een kans 
geven en dus werden de handen in elkaar geslagen om dit familiefeest voor te bereiden.  
  
Al met al kunnen we terugkijken op een geslaagde en gezellige Sinterklaasintocht.  
Vooral de interactie en de actieve rol tussen Sinterklaas, de pieten en de kinderen was een absoluut 
pluspunt en geeft handvaten om het komende jaar op voort te borduren.  
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Het feit dat de tap geopend was, werd in deze setting niet als storend ervaren en is zeker iets wat 
onder de aandacht is voor volgend jaar. 
 
Esther Zanders nam in december na 10 jaar afscheid van de Sint-commissie.  
Esther was m.n. door haar geweldige inzet en creativiteit een zeer waardevol lid van de commissie. 
Esther heeft Elleke Classens bereid gevonden om haar taak over te nemen.  
 
Voor volgend jaar worden brandvertragende slingers aangeschaft.  
De vraag hiervoor ligt bij de dorpsraden. 
 

Financieel: 
Zie financieel jaarverslag.  

 

Vita-fiets: 
Ook afgelopen jaar hebben er 2 vrijwilligers van onze vrijwilligers-groep 

zich ingezet om met bewoners van de zorgboerderij de Hofsteeg te fietsen 

met de duo- fiets. De Hofsteeg heeft hiervoor € 250,- gedoneerd. 

Reserveringen vanuit het dorp waren er wel, maar zijn ook weer 

geannuleerd door de weersomstandigheden van dat moment. Dit jaar 

zullen we meer reclame en zichtbaarheid maken voor de Vita Fiets. De 

vraag is wel gekomen om er een voetensteun te plaatsen voor de bijrijder. 

Hier is een offerte voor aangevraagd bij Melvin tweewielers te Oostrum.  

Wensbus/wensauto:  

Corona heeft lang gezorgd voor een druk op het reizigers aantal 

van de wensauto. Om de inwoners van Oirlo kennis te laten maken 

met de wensauto heeft deze op de kerstmarkt gestaan, hier 

hebben vrijwilligers uit Wanssum en commissie leden Wilma 

Steeghs en Henny Gommans uitleg gegeven over de 

mogelijkheden van de wensauto. Vanuit Oirlo zijn er nu een klein 

aantal mensen die regelmatig gebruik maken van de wensauto. Het winter weer zorgt voor een vollere 

agenda van de wensauto waardoor mensen soms wat langer moeten wachten om vervoerd te kunnen 

worden dan zij gewend waren. Castenray is ook toegetreden tot het werkgebied van de wensauto 

waarmee het werkgebied verder uitgebreid is.  

Ingangsborden: 

Het doel was, dat er afgelopen jaar 2 ingangsborden gerealiseerd 

zouden worden. Maar we hebben besloten om prioriteiten te stellen 

door eerst de bloembakken te realiseren.  

22 September 2021 zijn we als commissiegroepje aan het 
brainstormen geweest voor de nieuwe ingangsborden die al 3 jaar op de planning staan. Tijdens deze 
bijeenkomst hebben we al onze ideeën bij elkaar gelegd en waren we er snel genoeg uit met welk 
materiaal we de ingangsborden zagen voor in ons dorp. Al snel kregen we het ook over de 
bloembakken op het dorpsplein. Hoe mooi zou het zijn als we een eenheid creëren door hetzelfde 
materialen te gaan gebruiken. “CorTENstaal” een mooi duurzaam materiaal.  We hebben Rick 
Voermans benaderd om met ons mee te denken.  
Dave Groenen van de gemeente Venray is benaderd om samen mee te kijken in ons dorp wat mogelijk 
is. Samen hebben we een rondje Oirlo gedaan. Foto’s gemaakt waar de nieuwe ingangs -borden zouden 
mogen staan en de ideeën m.b.t. de bloembakken ingetekend in een plattegrond.  
De gemeente Venray heeft dit in een multidisciplinair overleg besproken. Hierover hebben we de  
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mogelijkheden per mail gekregen.  
Uiteindelijk hebben we besloten om eerst voor de bloembakken te gaan, omdat dit prioriteit 1 was. 
Conclusie: De plannen en ideeën liggen klaar om op gepakt te worden, zodra de commissie hier weer 

klaar voor is. 

Financieel zal het ondersteunt moeten worden door eventueel fondsen aan te schrijven. De € 1000,- 

vanuit de gemeente als extra ondersteuning blijft gehandhaafd. Zoals afgesproken.  

Bloembakken:  
De huidige bloembakken op het dorpsplein hebben we schoongemaakt, hersteld en voorzien van 
nieuwe planten en huidige planten elders herplaatst. 
De boog in de 3 bloembakken heeft een dorpsgenoot 
vrijwillig en kosteloos gemaakt voor ons dorp. 
De banken zijn voorzien van kussens die we ook 
kosteloos hebben laten maken door het hergebruiken 
van tuinkussens. Alleen het tafelzeil is betaald. 
De kussens zijn met klittenband bevestigd aan de bank, 
zodat ze beter op hun plek blijven liggen. 
 

Na deze renovatie, is er enorm veel gebruik gemaakt van onze bankjes en zijn er veel foto’s gemaakt 
van de prachtige jasmijn bogen. 
 
Venray Bloeit heeft 1 bloembak in corTENstaal met planten gesponsord voor op het dorpsplein. 
 
De huidige ronde bloembakken op de hoeken van de straat waren ruime tijd kapot en dit stond 
bovenaan om dit jaar te realiseren. We hebben veel overleg gehad met elkaar als dorpsraad en dit 
kritisch uitgewerkt, omdat het toch een investering is, maar uiteindelijk na gemaakte offertes de knoop 
doorgehakt en te gaan voor meer uitstraling in ons dorp. Ferry van Haarst heeft de radius 
gecontroleerd en adviezen gegeven hoever de bakken van de stoeprand af moesten staan.  
We hadden 3 bakken laten tekenen en hebben uiteindelijk voor 2 bakken toestemming gegeven om 
te bestellen.  Na het bestellen, kregen we bericht van Rick 
dat er iets mis was gegaan en dat de tekenaar 3 bakken 
heeft uitgewerkt en had geleverd. Met het materiaal kon 
hij niets meer mee doen. 
Voorstel van Rick was: om geen materiaalkosten te 
berekenen, maar alleen het maken. Hiermee zijn we 
akkoord gegaan en zijn het nu 3 bakken i.p.v. 2. 
Het budget dat we hadden gekregen voor het opknappen 
van de pomp en bloembakken hebben we hiervoor ingezet.  
 
31 juli 2022 zijn de bakken geleverd en hebben we dit met onze dorpsgenoten geplaatst. Het was een 
topteam. Ieder heeft zijn bijdrage geleverd.  
De volgende materialen zijn gesponsord door dorpsgenoten en bedrijven: worteldoek (vele meters); 
100 stuks schroeven; zand; potgrond; houtsnippers; vervoer en plaatsen van de bakken; sfeerlicht in 
de bakken; planken/zit plateau maken en bevestigen; afvoer van de oude kapotte bloembakken. 
 
De houten tuinbank rondom de paal met wegwijzer hebben we verwijderd. Deze bank hebben we 
tijdelijk ondergebracht en gaan we nader bekijken welke plek het beste past voor terugplaatsing. 
 
Vrijwilligers hebben zich in een groepje georganiseerd en ervoor gezorgd dat de nieuwe planten 
werden voorzien van water tijdens deze warme periode.  
Stichting Ald Oeldere is betrokken om op de 3 houten bloembakken op het plein oude foto’s te 
plaatsen. Deze zijn inmiddels uitgekozen en worden door Cornelissen Projectbegeleiding te Ysselsteyn 
gedrukt. Deze kosten worden betaald met de opbrengst uit de Rabo Clubsupport actie 2022. 
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Conclusie: wat is er gerealiseerd? 

▪ Huidige bloembakken op dorpsplein opgeknapt. 
▪ Dorpspomp gerenoveerd en in een nieuw jasje 
▪ Bloembakken op de kruising zijn vervangen 
▪ Het bevestigen van  dorpsfoto’s uit het archief op de houten bloembakken (binnenkort)  

 
Wat zijn nog de plannen:  

o Zomerplanten aan lantaarnpalen rondom dorpsplein. 
o Grondspot onder de grote boom op dorpsplein 
o Ingangsborden. 
o Kerk in het licht plaatsen – verlichting van buitenaf 

 
In 2023 wordt duidelijk wat er financieel haalbaar is en nog  gerealiseerd gaat worden en wat er van 
deze plannen naar  na 2024 verschoven gaat worden. 
 

Wandelknooppunten netwerk:  
Door corona zijn er geen “opgedragen” controles uitgevoerd. Op de routes zijn de route 

palen daar waar nodig hersteld.  

Kerstversiering: 
We hebben dit jaar de kleine boom op het dorpsplein voorzien van 
verlichting. Deze verlichting hadden we nog, De verlichting blijft het 
gehele jaar erin. In overleg met de bewoners aan het Hofplein én met 
de commissie Kerstspecial hebben we onze plannen besproken om 
gevelverlichting en 2 bollen te plaatsen. Dit hebben we uit het budget 
van de kerstspecial kunnen realiseren en geeft  een mooie kerstsfeer in 
ons dorp. De deur rondom de kerk was voorzien van een guirlande en 
verlichting. De verlichting hadden we nog en de guirlande hebben we 

gekregen. Geen extra budget uitgegeven en toch kunnen realiseren! 
 

Kerstspecial 2022 
Op zaterdag 17 december werd er door 5 dorpsgenoten een Kerstspecial georganiseerd op het 
dorpsplein. Het idee is ontstaan doordat het gemeenschapshuis “de Linde” in renovatie was en het 
dorpscafé d’n Terp in juli was gestopt. Hierdoor was er geen ontmoet ingsplek meer tijdens de 
feestdagen in ons dorp.  
Om dit te organiseren voor jong en oud werd de 
dorpsraad benaderd en zij hebben dit project met 
€1500,- mee ondersteund. Fondsen als de 
Postcodeloterijbuurtfonds  en VSB-fonds werden 
benaderd en ontvingen we een totaal bedrag van 
€3100,-  Vervolgens zijn er bedrijven uit het dorp 
aangeschreven voor meer sponsoring en alles bij 
elkaar werd er ruim €7000,- opgehaald om dit 
mooie evenement te kunnen realiseren.  
Het doel van dit evenement was; verbinding met elkaar. Er werd een kerstmarkt georganiseerd op het 
plein met live muziek en activiteiten in de kerk. Het jaarlijkse kerstconcert van Ons Genoegen vormde 
de verbinding tussen het middag- en avondgedeelte van De Kerstspecial.  
Dit met groot succes. 
De commissie Kerstspecial heeft inmiddels het project geëvalueerd en de commissie komt in de zomer 
weer bij elkaar om er een vervolg aan te geven in 2024.   Het bedrag dat over is gebleven uit de editie 
van 2023 zal worden ingezet voor een vervolg.  
De dorpsraad zal dit bedrag hiervoor dan ook labelen.  
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Duurzaamheid / zonneparken:   
De vergunning voor het zonnepark aan de Beemdweg is vorig jaar al verleend, echter door het 

ontbreken van capaciteit op het stroomnet zal het park 

waarschijnlijk niet eerder dan 2027 gebouwd worden.  

De financiering van vijftig procent van het zonnepark door een 

coöperatie, in lokaal eigendom, wordt momenteel onderzocht. 

Rob Zanders helpt vanuit zijn expertise de dorpsraad daarin. 

Afgelopen jaar heeft a.g.v. de hogere energieprijzen voor flinke 

veranderingen op de markt gezorgd. Gestegen bouw- en 

materiaalkosten staan er anderzijds tegenover.  

Met dit zonnepark komt er ook een omgevingsfonds ter beschikking, hierover gaan we met de 

dorpsraad van Leunen in gesprek over hoe de verdeling hiervan plaats zal gaan vinden. Als het zover 

komt zal er hiervoor een nieuwe stichting opgericht moeten worden om het geld naar toe te laten 

vloeien omdat de dorpsraad vanuit de gemeente niet zoveel geld in kas mag hebben en anders gekort 

zal worden op de jaarlijkse subsidie.  

 


